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Aleš Hauc iz Maribora na Dunaj z letalom

RA SLOVENIJA 1, 29.01.2014, DOGODKI IN ODMEVI, 15.33

Dejstvo, da smo davkoplačevalci lani sanirali slovenske banke in pokrili milijardne luknje, ni ovira za visoke
prejemke bančnikov, ki so zasedeli najvišje položaje v slabi banki in v dveh bankah v likvidaciji, Probanki
in Factor banki. Danes pa so mediji postregli še s podatkom, da je prvi mož Nove KBM Aleš Hauc lani trikrat
potoval na seje nadzornega sveta hčerinske družbe Adria Bank s sedežem na Dunaju. A ne s službenim
avtomobilom, kot bi morda kdo pomislil, temveč z letalom z graškega letališča za 400 evrov. Lidija Cokan.
LIDIJA COKAN: Vožnja iz Maribora do Gradca z avtomobilom in od tam na Dunaj z letalom ni veliko hitrejša
kot celotno potovanje po cesti, je pa bistveno dražja. Če je Nova KBM za letalsko karto za predsednika
uprave odštela 400 evrov, bi gorivo za službeno vozilo za dobrih 250 kilometrov poti stalo le okrog 70
evrov. Res je, da ob vseh bančnih milijardah potrebnih za sanacijo in racionalizacijo poslovanja, ki Novi
KBM prinaša velike prihranke, nekaj sto evrov za letalsko vozovnico ni veliko, a vendar gre pri tem za
odločitev, ki vsaj po moralni plati ni bila najustreznejša. Že ob dejstvu, da je zaradi sanacije Nove KBM
brez delnic ostalo okrog 97.000 malih delničarjev, razlaščeni pa so bili tudi lastniki podrejenih obveznic.
Na vprašanje zakaj je Aleš Hauc na Dunaj potoval z letalom so iz Nove KBM sporočili, da je predsednik
uprave takrat imel številne obveznosti in da v nasprotju z nekaterimi navedbami v medijih banka ravna
gospodarno in s stroški učinkovito upravlja. Od prihoda nove uprave so racionalizirali stroške, ki so
prinesli več kot 5,1 milijona evrov prihranka v banki, ter 1,6 milijona evrov prihranka v celotni skupini
Nove KBM. Kakorkoli že, predsedniku uprave danes ni bilo treba na Dunaj, saj je seja nadzornega sveta
Adria banke tokrat v Mariboru. Nadzorniki naj bi obravnavali lansko poslovanje banke, ki je v devetih
mesecih pridelalo več kot 6 milijonov evrov izgube, Hauc pa je že pred dnevi napovedal, da bodo glede
te banke kmalu sprejeli odločitev.
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